
 

HENDRIK-IDO-AMBACHT 

Algemene Beschouwingen 
 

Tweede Termijn 

 

9 november 2017 

 

Voorzitter, 

Vorig jaar moest ik in de tweede termijn starten met mijn excuus aan Mevrouw 

Vogelaar, die na de eerste termijn gevallen was over mijn koffer. 

Een nieuwe uitglijder wilde ik voorkomen, dus heb verder niets meer gedaan met 

de aangeboden groene zeep door de D66 fractie. 

In het Algemeen Dagblad van afgelopen dinsdag stond de volgende tekst: 'Flach krijgt 

kleur van alle complimenten'. De kleur van blozen is rood, een rode Flach (vlag), 

wij zien het wel zitten. 

Graag willen wij als fractie reageren  op de beantwoording door het college op 

de inbreng in de eerste termijn. 

Basisonderwijs 

Zeker nu de nieuwe scholen voor zowel de Dukdalf als Willem de Zwijger niet 

tegelijkertijd gebouwd zullen worden moeten wij  letten op een gelijke behandeling 

bij het faciliteren door de gemeente.  

Door het verstrijken van tijd zullen de kosten voor de bouw, dus ook van scholen, 

oplopen. Wat ons betreft wordt er rekening gehouden met die stijgende kosten. 

Geen mindere school dus als je later aan de beurt bent. De drie scholen, welke eerder 

in het cluster Jeugdspeelpark bedoeld waren, moeten kunnen rekenen op 



een behandeling op basis van gelijkwaardigheid, uiteraard binnen de daarvoor 

gestelde kaders. 

De  Schoof 

Wij gaven in de eerste termijn al aan dat wij het versterken van De Schoof willen 

meenemen in een groter geheel. De Schoof is dan nog beter in te passen in de strip:  

Cascade / Schoof / Waterbusplein. Er ligt een kans om alle betrokkenen te laten 

meedenken, zodat er vooraf gewerkt wordt aan een breed draagvlak. De fractie van 

de PvdA denkt ook graag mee bij  deze plannen. 

De ondernemers in De Schoof die daar nu baat bij hebben, versterken zich nu al 

in de Schoof. Die impuls is al duidelijk zichtbaar.  

De voorziening die ook al gecreëerd kan worden is een bewaakte fietsenstalling, zodat 

er weer een arbeidsplaats of zelfs -plaatsen kunnen ontstaan voor burgers met een 

afstand tot de arbeidsmarkt. Wellicht is het een optie om er een proef mee te nemen. 

In Ambacht, dus ook bij de Schoof worden er nog relatief veel fietsen gestolen, met 

een bewaakte fietsenstalling werken we verder aan een nog veiliger Ambacht. 

Jeugdzorg 

Dapper dat wethouder van der Giessen afgelopen maandag de rit uitzat. Duidelijk 

aangedaan door de eerdere gebeurtenissen vertoonde hij geen narcoseverschijnselen 

meer, zoals de voorzitter aangaf. 

Portefeuillehouder Van der Giessen was voor de eerste termijn al op de hoogte 

van het idee om de jeugdhulp ook onder te brengen bij de WMO-adviesraad. 

Die adviesraad wil dat ook wel, maar, en dat werd niet genoemd in de eerste termijn, 

men mist daar nu voor de nodige capaciteit en kennis. Ligt hier een taak voor de 

gemeente om dit beter op elkaar af te stemmen? 

De portefeuillehouder neemt in ieder geval ook het idee mee om de WMO-krant huis 

aan huis te verspreiden. De krant wordt niet altijd goed gelezen  door de doelgroep 

en de omgeving van de doelgroep is vaak niet op de hoogte van de inhoud, zo wordt 

essentiële informatie gemist. Als iedereen de krant krijgt kan de omgeving beter 

geattendeerd worden. 

De aandacht voor de goedkopere zorgverzekering voor minima werd wel erg snel 

omgezet in daden, gisteren al in De Kombinatie op de gemeentepagina. Hulde, 

al denken we dat hier sprake is van enig toeval. 

We moeten voortdurend nadenken over de communicatie om de doelgroep te kunnen 

bereiken. 



Ook hier denken we graag over mee.  

Zwembad 

Ook na de eerste termijn waren we blij met de toezegging van portefeuillehouder 

Van der Giessen dat de bewaakte fietsenstalling in de uitvoeringsplannen worden 

meegenomen. Dank daarvoor. Als we voor het realiseren ervan het budget iets 

overschrijden, moeten we bereid zijn hiervoor een bijdrage te leveren. Voor een 

dergelijke investering krijg je veel terug. 

Economie 

Helaas werd de  voorlaatste regel bij dit punt in onze bijdrage in eerste termijn anders 

door de portefeuillehouder opgepakt dan we verwacht hadden. Het was zeker geen 

kritiek, dat het college geen oog zou hebben voor de kleinere ondernemers, 

in tegendeel zelfs, bleek uit de beantwoording. En daar zijn we het roerend mee eens. 

Laten we zuinig zijn op de zakelijke cohesie in ons dorp, de genoemde ruggengraat 

wordt gevormd door de grote en kleinere ondernemers. 

Als zakelijke klant moet de gemeente dan ook zoveel als mogelijk zaken doen met 

de plaatselijke ondernemers. 

Wonen 

Bij het onderwerp wonen schrokken we even van de mededeling van 

de portefeuillehouder dat het onderzoek naar de behoefte voor de Blijverslening 

ook een link zou moeten hebben naar de woonvisie. Wij kunnen ons voorstellen dat 

diverse onderwerpen uit de woonvisie raakvlakken zullen hebben. Los daarvan vinden 

wij dat de ambtelijke voorbereiding voortvarend doorgezet kan worden. We zien uit 

naar de invoering van de regeling zodat onze inwoners ook hiervan kunnen profiteren, 

zoals de inwoners van onder andere Sliedrecht en de gehele Hoekse Waard. 

De sociale voorraad houden we goed in de gaten en laten ons informeren, 

door gemeente, Rhiant en de huurderscommissie. 

Duurzaamheid 

Wij waren blij met de uitgebreide bijdrage van wethouder Van de Velde inzake 

de opsomming van projecten welke lopen op het terrein van de duurzaamheid.  

We waren zeker geen koploper als gemeente, maar het thema duurzaamheid wordt 

nu voortvarend opgepakt. De belangstelling onder burgers neemt toe. We wilden hier 

een groene kaart uitreiken aan de portefeuillehouder als waardering voor zijn inzet, 



maar een groene kaart bleek weer een straf op te leveren bij hockey, dus niet 

passend. We laten het dan maar bij de investering van het CDA in een blauwe kaart. 

Voorzitter, maar als je wilt oogsten, zal er eerst gezaaid moeten worden.  

Communicatie is hier belangrijk en dat kan nog beter. 

 

Ambacht als Fairtrade gemeente, het idee is opgepakt door de D66 fractie. Als PvdA 

hebben wij aangegeven graag te willen meedoen aan de werkgroep die gevormd 

wordt. Wij hebben daar inmiddels een kandidaat voor aangeleverd. 

Wij hadden in eerste termijn geen bijdrage over het grondstoffenbeleidsplan. 

Toch willen wij hier als fractie nog wel reageren. We vergeten dat de burgers best 

tevreden zijn wat betreft hoe het gaat met het aanleveren van afval. Je kan het vuil 

altijd kwijt, men vindt dat er veel gescheiden afval wordt aangeleverd. 'Het kost een 

paar centen maar dan heb je ook wat', met andere woorden, een prijsverhoging 

maakt geen indruk, men zal bereid zijn dit te betalen als het serviceniveau hoog blijft. 

We zullen iets moeten aanbieden als we de visie van burgers willen veranderen. En 

het 'iets' zal moeten aansluiten bij de mogelijkheden bij HVC. 

Regio Drechtsteden 

Uit de beantwoording in eerste termijn door de portefeuillehouder, merken wij op 

dat het best goed is voor de Drechtsteden dat Dordrecht een onderzoek laat doen 

om te komen tot een mogelijke herpositionering van gemeenten in de Drechtsteden. 

Na 12,5 jaar is dat inderdaad wel eens goed.  

Voor de meeste burgers is het nog altijd een 'ver van mijn bed show'.  

Laten we de afvaardiging naar de Drechtraad wel serieus blijven nemen. 

Reactie op Motie '3D-Zebrapaden' van de VVD en Gemeente Belangen. 

Wij kunnen deze motie wel steunen omdat eerst de haalbaarheid onderzocht 

zal worden. Wij zijn op voorhand niet tegen een maatregel die de verkeersveiligheid 

zal verbeteren. Bij dat laatste hebben wij wel onze twijfels wat betreft de situatie 

voor de automobilist, maar dat blijkt dan wel uit onderzoek. 

  

Voorzitter, afsluitend, wij hopen na de verkiezingen terug te keren in de raad 

met minimaal twee zetels, ja en dat is zelfs ambitieus te noemen. We spraken 

ook onze bereidheid uit om ook in een volgende periode politieke 

verantwoordelijkheid te nemen.  



Wat wij ook graag zien is dat in de volgende periode alle 23 stoelen voor raadsleden 

bij de raadsvergaderingen bezet zijn, de burgers hebben daar recht op. 

Wij danken nogmaals het ambtelijk apparaat voor de inzet en de stukken die leiden 

naar de voorliggende begroting. 

Een begroting waar wij mee akkoord gaan. 

 

De PvdA fractie Hendrik Ido Ambacht wenst het college veel succes en wijsheid  toe 

bij het verder besturen van ons mooie t' Ambacht. 

 


